
Hierbij de antwoorden op de door Laurens Hoetink (D’66) gestelde aanvullende vragen met 
betrekking tot aankoop Trefpunt. 
 
Nav de antwoorden op de eerder gestelde vragen heb ik nog twee aanvullende vragen.  
  

1. Ons is eerder beloofd dat de exploitatie ons zou toekomen, deze is ook beschikbaar maak ik 
uit de stukken op. Graag wil ik toch vragen deze in te mogen zien, desnoods achter een slotje 
op iBabs dat wij ons in ieder geval een voorstelling kunnen maken.  
 
Antwoord: 
Er is een werkgroep bestaande uit inwoners van Milsbeek aan de slag met het opstellen van 
een beheer- en exploitatieplan. De eerste versie van de exploitatiebegroting is inmiddels 
gereed maar kan nog niet gedeeld worden omdat die nog niet geaccordeerd is door de gehele 
werkgroep. De exploitatiebegroting is gebaseerd op gesprekken met de huidige exploitant en 
bevat een aantal aannames waarvan in de loop van 2024 duidelijk wordt of deze reëel zijn. 
Alle reden om zorgvuldig om te gaan met het presenteren van een exploitatiebegroting.    

  
2. Is de waarde van de inventaris tot stand gekomen van een taxatie? En kunnen wij deze 

(desnoods vertrouwelijk) ter inzage krijgen?  
 
Antwoord:  
De inventaris is niet getaxeerd maar gebaseerd op een ambtelijke inschatting. De inventaris 
omvat de totale inboedel van ’t Trefpunt nodig waaronder geluids- en lichtinstallaties, 
meubilair en keukeninventaris. De aankoop van nieuwe inventaris zou aanzienlijk meer kosten 
dan overnemen van huidige inventaris.   

 
 


